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Členovia Predstavenstva a Dozornej rady Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej
komory prajú všetkým najmä pevné zdravie. No nielen to.
 

 
Milan Semančík, predseda SPPK (Roľnícka spoločnosť s.r.o., Kyjov) – „Všetkým
poľnohospodárom a potravinárom prajem úspešný podnikateľský rok 2018. Zároveň si veľmi želám,
aby sa napĺňali naše snahy vedúce k zabezpečeniu konkurencie schopnosti a porovnateľných
podmienok pre agropotravinárske odvetvie.“
 
Alexander Pastorek, podpredseda SPPK (Agrocoop, a.s., Imeľ) – „Prajem všetkým
prvovýrobcom, aby v roku 2018 vyrábali mlieko pri lepších cenách a citeľnejšej podpore zo strany
štátu.“
 
Dušan Janíček, podpredseda SPPK (Slovenské cukrovary, s.r.o., Sereď) – „Želám si, aby sme si
všetci začali vážiť a ceniť skutočné hodnoty a aby sa konečne našla i rovnováha medzi hodnotou
a cenou aj na agropotravinárskom trhu.“
 
Peter Benčúrik (SLAVIA CAPITAL Bratislava) – „V mene všetkých potravinárov
a poľnohospodárov si želám, aby sa pri kúpe potravín rozhodovali naši spotrebitelia srdcom
k Slovensku.“
 
Milan Halmeš (PD Žemberovce) – „Prajem hlavne zdravie, čo najviac pohody a správnych
rozhodnutí. Všetkým ľuďom v našom odvetví želám viac ocenenie a úcty za prácu, ktorú
vykonávame.“
 
Peter Horvát (PVOZ SHR Mostová, Zeltop) – „Želám si oveľa viac slovenskej zeleniny
v obchodoch a spokojnosť zeleninárov s cenami.“
 



Peter Hudák, ml. (AGRO-MOLD a.s., Moldava nad Bodvou) – „Všetkým pracovníkom
v agropotravinárstve želám najmä súdržnosť a nesebeckosť.“
 
Marián Kohút (Agrifarm, s.r.o., Turčianska Štiavnička) – „Prajem celému odvetviu, aby sa
spoločnosť prestala rozdeľovať na mladých, malých, starých, veľkých, ale na tých, ktorí sú
skutočnými profesionálmi a na tých, ktorí netvoria na vidieku žiadne hodnoty.“
 
Emil Macho (Agropodnik a.s., Trnava) – „Želám poľnohospodárom a potravinárom lepšie ceny
a odbyt ich produkcie.“
 
Miroslav Maxon (PD Inovec, Trenčianske Stankovce) – „Prajem všetkým poľnohospodárom, aby
sme zelenú žatvu 2018 robili so zelenou naftou.“
 
Slavomír Moravčík (Liptovské pekárne a cukrárne VČELA-Lippek, Lipt.Mikuláš) – „Všetkým
želám veľa zdravia, obchodných úspechov a kvalitný slovenský chlebík a pečivo k tomu.“
 
Karol Motyka (PD Šenkvice) – „Celému rezortu prajem, aby sa konečne vytvorila koncepcia, čo
vlastne chceme od poľnohospodárstva, čo má produkovať a na čo ho skutočne potrebujeme.
Momentálne to vyzerá tak, ako by sme sa bez neho mohli zaobísť!“
 
Jozef Ovšaník (Poľnodružstvo Kružľov) – „Prajem spokojnosť tým, ktorí robia chlieb náš
každodenný.“
 
Juraj Petruš (RD Bzovík) – „Moje želanie je, aby sa konečne spravodlivejšie delil podiel na
spotrebiteľskej cene za potraviny medzi tých, čo potraviny vyrábajú a tých, čo ich predávajú v
obchode.“
 
Peter Schultz (PD Mojmírovce) – „Všetkým želám najmä pevné zdravie a agropotravinárskemu
odvetviu na Slovensku hlavne rešpekt od politikov.“
 
Oliver Šiatkovský (PVOD Madunice) – „Prajem si, aby nám rok 2018 nepoznačili ani nežiaduce
mrazy, ani sucho, či iné formy výkyvov počasia.“
 
Marián Šolty (Levické mliekarne a.s.) – „Slovensku prajem  vládu, ktorá pretaví karosérie áut na
pluhy a nebude  zamieňať nákup zbytočných kombajnov za ešte zbytočnejšie obrnené vozidlá. Tak
nám pán boh pomáhaj.“
 
Ján Király, predseda Dozornej rady SPPK (FRUCONA Košice a.s.) – „Želám poľnohospodárom
a potravinárom pevné zdravie a spolu si prajme, aby rok 2018 bol o niečo lepší.“

 


